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§ 1. Sammanträdets öppnande 
Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  
Övriga ärenden: Sladdning av lilla ridhuset. Verksamhetsplanen och visionen.  
Övriga beslutspunkter: Höjning av ridavgiften.  
Dagordningen fastställdes.  
Till justerare väljs Erica Bengtsson.  

§ 2. Föregående protokoll   
Protokollet nr 10 läggs till handlingarna.   

§ 3. Presentation av ny verksamhetschef   
Rebecca Sakayan, ny verksamhetschef 1/11.   
 

§ 4. Information från Verksamhetschef  
Hästar:  
Två hästar och en ponny med hälta är behandlade och två går åter igen lektion. En ny 
häst kommer eventuellt att köpas in och en häst har vi på foder. Statistiken på hästarna 
visar att vi ligger bra i fas utifrån hur många ridande vi har, men vi söker fortfarande 
lämpliga hästar som kan ersätta pensionärerna. 
Personal:  
En i personalen är långtidssjukskriven och vikarie är tillsatt. Ridlärarna får nya scheman 
med helgtjänstgöring. 
Anläggning:  
Material till ridskolehagarna är beställt och en belysningsmast kommer att ställas upp 
utanför stora ridhuset. Arbetet med bevattningssystemet vid utebanorna pågår.  Efter 
medlemshästägarmötet den 2/10 kommer en enkät skickas ut till medlemsuppstallade 
angående typ av foder och vilken leverantör som önskas. Gällande avtal går ut till våren 
och föreningen har fått in offerter från Rödålie gård och Forsgrens gård. ACC foder 

 

Närvarande:  
Anna Grundström (vice ordf.)  
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kommer enbart kunna leverera rundbalar.  Kommunen har meddelat att de planerar att 
lägga in gummigolv på prov. Skötsel av underlaget kommer under helgerna skötas av 
helgpersonalen.  
Ridskolan: 
Lektionsverksamheten har i dagsläget en beläggning på 88% för häst och 90% för 
ponny. Provridningar är planerade samt annonsering kommer att ske via sociala medier. 
Ridskoleeleverna ingår i är sk lärgrupper, för vilka RF-SISU ger bidrag. Camilla ska gå en 
fortbildning för ridlärare och tränare och Anneli har deltagit i en fortbildning med temat 
Hästvälfärd och säkerhet, detta för att upprätthålla kompetensen. Alla ridlärare samt 
Eva har också deltagit i en clinic om hästvälfärd och hållbarhet som SLU anordnade.    
 
Information från VRIF och SvRF:  
VRIF: Här hittar ni nyheter. https://ridsport.se/distrikt/vasterbottens-ridsportforbund  
och här nyhetsbrevet 
https://sway.cloud.microsoft/k8yfpfYHV5hPPcST?ref=Link&loc=play  
   
SVRF Här hittar ni nyheter från Svenska Ridsport Förbundet. 
https://ridsport.se/nyheter  
 

§ 5. Rapporter  
a) Rapport från Partnergruppen. 

UT är supporter ytterligare 3 år samt Poolia är ny partner. Partnergruppen 
kommer åter göra riktade utskick till alla medlemmar för att få förslag på 
presumtiva supporters/partners. Partnergruppen fick kontakt med två 
intresserade företag under Umeå Super League finalen den 28 september.  

 
b) Rapport från Tjäna-pengar-gruppen.  

Följande försäljningar pågår; Restaurangchansen, digitalt lotteri Granö 
Beckasin, Hemmavinsten samt Bingolotter till uppesittarkvällen samt 
julkalender. Ullmax och Newbody är avslutade och vi inväntar leverans och 
därefter utlämning av varorna. 

 

§ 6. Rapporter från sektionerna  
a) Rapport från tävlingssektionen. 

Många fina ritter bland ponnyryttarna på de senaste 
tävlingarna med totalseger i lag samt en 2:a och en 3:e plats.  Fina resultat 
bland hästryttarna i finalen i Umeå Super League. Oklart ännu om det blir 
Super League 2025. Vi behöver få flera som engagerar sig i arbetet med att få 
sponsorer.  
 

https://ridsport.se/distrikt/vasterbottens-ridsportforbund
https://sway.cloud.microsoft/k8yfpfYHV5hPPcST?ref=Link&loc=play
https://ridsport.se/nyheter
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På helgens dressyrtävling tog hemmaryttarna segrar och placeringar. Det är 
just nu svårt att hitta tränare till dressyrträningen på torsdagar men det 
jobbas vidare med en lösning.  
 

b) Rapport från URFUS 
Spökkvällen 12-13/10 var lyckad med 65 glada och nöjda barn. Det var 
uppskattat av vårdnadshavarna att de under kvällen kunde via en telefon nå 
URFUS. Planering och träning inför julshowen pågår och biljettförsäljningen 
påbörjas den 1/11.   

 

 
§ 7. Ekonomirapport. 
Resultatet är t o m september i år -9 894 kr.  

 
§ 8. Övriga ärenden. 

   
a) Sladdning av lilla ridhuset. Det finns önskemål om att kunna lämna framme 

hinder.  
 

b) Clinic och hoppträning med Jens Fredriksson 4-5/1 2025. 460 biljetter kommer 
att säljas till en kostnad på 350 kr för URF-medlem och 450 kr för övriga. 
 

c) Det blir en bok till 100-års-jubileumet författad av Robert Solin som gör detta 
ideellt. Priset för boken är ännu inte klart. Under vecka 42 2025 planeras en 
medlemsfest och medlemsdag.  
 

d) Verksamhetsplanen och visionen. Vi kommer att jobba vidare med att färdigställa 
dokumenten och publicera uppdaterade versioner på hemsidan. 
 

e) Arbetsgruppernas arbete.  
Resursanvändargruppen; Inget att rapportera. 
Kommunikationsgruppen: Svenska Ridsportförbundet har policy, riktlinjer och 
mål, vilka vi kan utgå ifrån när vi gör vår egen kommunikationsplan. Arbetet med 
detta har påbörjats och det finns ett utkast som styrelsen diskuterar på nästa 
möte.    

 

§ 9. Övriga beslutspunkter. 
a) Ocab har lämnat en ny offert med fast pris, som är 15% högre än tidigare 

offert. Styrelsen har per capsulam beslutat att godkänna den nya offerten.   
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b) Höjning av ridavgiften på ridskolan. Styrelsen beslutar att höja avgifterna 4% 
på ponny och 5% på häst. 
 

§ 9. Medlemsmöten och kommunikation. 
              Inget att rapportera. 

 
§ 10. Nästa möte  
Punkter till nästa möte: Kommunikationsplanen. Nya schema för ridskolelärarna. 
Årsmötet. 
Nästa möte 25/11 2024 kl. 18:00-20:30. Plats, konferensrummet Hippologum.   
 

§ 11. Mötets avslutas  
Ordförande tackar styrelsen och avslutar mötet.   

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Ingrid Liljelind 
Sekreterare 

Erik Persson 
Ordförande  

Erika Bengtsson  
Justerare 

 


